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أهـــــلًاا بـــكــم مــعــنــا...
Welcome With Us...
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S مـــن نــــحــــــن

ــارات  ــاة والاستشـ ــوع للمحامـ ــركة بيـ ــدأت  شـ بـ
ــأة  ــاماً  كمنشـ ــر عـ ــة عشـ ــل ثلاثـ ــة قبـ القانونيـ
القرشـــي  “مكتـــب  مســـمى  تحـــت  فرديـــة 
ـــت  ـــام 2010 م حتـــى تحول ـــذ ع ـــاة” أي من للمحام
ـــؤولية  ـــة ذات مس ـــركة مهني ـــى ش ـــك إل ـــد ذل بع
محـــدودة فـــي نهايـــة عـــام 2023 م، حيـــث 
العربيـــة  المملكـــة  أنظمـــة  وفـــق  تأسســـت 
الســـعودية وتعـــد الشـــركة أحـــد أهـــم الكيانـــات 
الرائـــدة فـــي تقديـــم كافـــة الخدمـــات القانونيـــة 
التنفيـــذي  الرئيـــس  إدارة  تحـــت  لعملائهـــا 
المحامـــي: علـــي بـــن محمـــد القرشـــي، حيـــث 
ــارات  ــاة والاستشـ ــوع للمحامـ ــركة بيـ ــوم شـ تقـ
القانونيـــة بتقديـــم الحلـــول القانونيـــة لجميـــع 
عملائهـــا فـــي مختلـــف القضايـــا والمســـائل 
خدمـــات  بتقديـــم  تقـــوم  كمـــا  القانونيـــة 
الجهـــات  كافـــة  أمـــام  والتقاضـــي  الترافـــع 
وإجـــراءات  القضائيـــة  وشـــبه  القضائيـــة 

التوثيـــق  أعمـــال  و  والتحكيـــم  التســـوية 
وتقديـــم الدعـــم والمســـاندة  لجميـــع القطاعـــات 
الحكوميـــة والأهليـــة، مـــن خلال مـــا تضمـــه 
الشـــركة مـــن خبـــرات قانونيـــة وقضائيـــة فـــي 
كافـــة المجـــالات المختلفـــة، لـــذا  فقـــد حرصنـــا 
منـــذ بدايـــة نشـــاط الشـــركة علـــى مواكبـــة 
ــتفيدين  ــاة مسـ ــة المحامـ ــي مهنـ ــورات فـ التطـ
مـــن خبراتنـــا فـــي مجـــال العمـــل القانونـــي، 
ــم  ــه ثـ ــل اللـ ــركة - بفضـ ــتقطبت الشـ ــد اسـ وقـ
ـــن  ـــدداً م ـــا - ع ـــن عليه ـــرة القائمي ـــود ومثاب بجه
العـــملاء الدائميـــن مـــن أشـــخاص طبيعييـــن 
وشـــخصيات معنويـــة ، لتكـــون مستشـــارهم 
القانونـــي الـــذي يمدهـــم بالمشـــورة والـــرأي 
القانونـــي،  حيـــث تضـــم  الشـــركة نخبـــة مـــن 
مختلـــف  فـــي  المتخصصيـــن  المستشـــارين 
ضـــروب العمـــل الشـــرعي والقانونـــي بشـــتّّى 

عـه فروــ
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S About Us
BUYA Law Firm & Legal Consultations began 
thirteen years ago as a sole proprietorship 
under the name: “Al-Qurashi Law Firm,” 
from 2010 AD until it was transformed 
into a professional company with limited 
liability at the end of 2023 AD, where it was 
established according to the regulations of 
the Kingdom of Saudi Arabia. The law firm 
is considered one of the most important 
leading entities in providing legal services 
to its clients Under the management of 
the Chief Executive Officer, lawyer / Ali bin 
Mohammed Al-Qurashi. 
BUYA Law Firm & Legal Consultations 
provides legal solutions to all its clients in 
various legal cases and issues, provides 
litigation and pleading services before 
all judicial and quasi-judicial bodies, 
settlement and arbitration procedures, and 

legal documentation, and provides support 
and assistance for all governmental and 
civil sectors, through our legal and judicial 
expertise in different areas.
Therefore, since the beginning of the 
law firm’s activity, we have been keen to 
keep pace with developments in the legal 
profession, benefiting from our expertise in 
the field of legal work.
Our law firm – By the grace of God and then 
by the efforts and perseverance of those 
in charge – has attracted many permanent 
clients, including natural and legal persons, 
to be their legal advisor who provides them 
with legal advice and opinion. The law 
firm includes an elite group of consultants 
specialized in various Sharia areas and legal 
disciplines.
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S رؤيتنا

S رسالتنا

نؤمـــن بـــأن الخبـــرة والمهـــارات القانونيـــة ضروريـــة وهـــي عامـــل أساســـي فـــي نجـــاح مكاتـــب وشـــركات 
ـــا  ـــامًلاً مه�م ـــر ع عتب

ُ
ـــا وتُ ـــا عملاؤن ـــل يثمنه ـــي العم ـــة والإخلاص ف ـــأن الأمان ـــا ب

ًضً
ـــم أي ـــاة، ونعل المحام

ــق  ــى تطبيـ ــل إلـ ــق العمـ ــن خلال فريـ ــعى مـ ــن نسـ ــك فنحـ ــار لذلـ ــامِِ أو مستشـ ــاح أي محـ ــي نجـ فـ
أعلـــى المعاييـــر المهنيـــة والأخلاقيـــة لضمـــان خدمـــات قانونيـــة متميـــزة لعملائنـــا ولكســـب رضـــا 
وثقـــة العـــملاء بشـــكل كامـــل مـــن خلال الدقـــة والإخلاص فـــي العمـــل واتبـــاع أفضـــل المنهجيـــات 

القانونــيـة وأــحـدث الممارــسـات الدولــيـة.  

نســـعى دوماً أن نكـــون فـــي المقدمـــة والمحافظـــة علـــى الســـمعة المرموقـــة لشـــركتنا عبـــر الاحترافيـــة 
ـــا  ـــد، كم ـــكان واح ـــي م ـــرام ف ـــا الك ـــة لعملائن ـــات القانوني ـــة الاحتياج ـــة كاف ـــح لتلبي ـــا، ونطم ـــي عملن ف
ـــة  ـــى تكريـــس كاف ـــذا فقـــد درجـــت عل ـــة بقضاياهـــم ل ـــراً وعناي ـــاماً كبي ـــي الشـــركة عملائهـــا اهتم تول
ـــى  ـــك مـــن خلال المحافظـــة عل ـــا والإبقـــاء دوماً عليهـــا وذل ـــك لنيـــل ثقـــة موكلين الجهـــود الممكنـــة وذل
مصالـــح الموكليـــن واعتبـــار المـــوكل جـــزء مـــن نجـــاح هـــذا  الشـــركة بالمتابعـــة الدوريـــة لقضايـــاه 
ـــة  ـــودة الخدم ـــاءة وج ـــر الكف ـــى معايي ـــون بأعل ـــك، فنحـــن ملتزم ـــة لذل ـــراءات اللازم ـــاذ الإج وســـرعة اتخ
ــي  ــرص فـ ــا نحـ ــة، كمـ ــا القانونيـ ــاه خدماتنـ ــا اتجـ ــرام لنـ ــا الكـ ــرام عملائنـ ــت ولاء واحتـ ــي فرضـ التـ
ـــي  ـــة ف ـــاة، ونلتمـــس مســـؤوليتنا الاجتماعي ـــة المحام ـــات الســـامية لمهن ـــق الأخلاقي ـــى تطبي ـــا عل عملن
ترســـيخ مفهـــوم العدالـــة وســـيادة القانـــون وتعزيـــز الوعـــي القانونـــي، بالإضافـــة إلـــى المســـاهمة 

ـــعودية 2030م ـــة الس ـــة العربي ـــة المملك ـــق رؤي ـــي تحقي ـــة ف الايجابي
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S Our Visio

S Our Mision

We believe that legal experience and skills are necessary and are critical factors in the success 
of law firms and offices. We know honesty and sincerity at work are valued by our clients and 
are an essential factor in the success of any lawyer or consultant. We seek through the work 
team to apply the highest professional and ethical standards to ensure distinguished legal 
services to our clients, gain complete satisfaction and trust of the clients through accuracy 
and sincerity in work, and follow the best legal methodologies and the latest international 
practices.

We always strive to be at the forefront and maintain the prestigious reputation of our law 
firm through professionalism in our work, and we aspire to meet all the legal needs of our 
valued clients in one place. The law firm also pays great attention to its clients and takes care 
of their cases. We have devoted all possible efforts to gaining and keeping our clients› trust, 
by preserving the interests of the clients and considering their success a part of ours, and by 
periodically following up on their cases and quickly taking the necessary measures.

We are committed to the highest standards of efficiency and quality of service that impose 
the loyalty and respect of our valued clients towards our legal services. In our work, we are 
keen on applying the noble ethics of the legal profession; we seek our social responsibility to 
establish the concept of justice and the rule of law and to promote legal awareness, as well as 
a positive contribution to achieving the vision of the Kingdom of Saudi Arabia 2030.
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S أهدافنا وقيمنا
العملي  والتطبيق  الكامل  الالتزام  على  عملنا  يعتمد 

لمجموعة من الأهداف والقيم التي تتلاءم مع رؤية المملكة 

العربة السعودية 2030 م وأهمها:

w المساهمة في تقديم أفضل الخدمات القانونية والشرعية 

التي تلائم كافة شرائح المجتمع والكيانات التجارية.

وعالي  المستوى  رفيع  قانوني  حشد  وتطوير  تنمية   w

الامكانيات يخدم القضايا والأمور القانونية محلياً ودولياً.

عن  الواضح  القانوني  المفهوم  ترسيخ  في  المساهمة   w

الاستثمار الاجنبي والمحلي وايجاد البدائل والفرص المناسبة 

للعمل وإثراء الأعمال الاستشارية ومساعدة العملاء.

وتوعية  المحاماة  الجهد لإرساء دعائم مهنة  بذل قصارى   w

التي  والجماعات  الأفراد  حقوق  لحماية  بأهميتها  المجتمع 

الشرع والقانون من خلال تقديم خدمات وأعمال  كفلها لهم 

العالمية  المعايير  لأفضل  وفقاً  متميزة  وقانونية  شرعية 

والدولية

مع  العمل  وخطوات  إجراءات  كل  في  والشفافية  النزاهة   w

كافة عملائنا.

الخدمات  في  والتميز  الجودة  معايير  على  المحافظة   w

القانونية المتنوعة وتوفير أفضل الحلول القانونية لقطاعات 

مختلفة ولمجموعة واسعة من المستفيدين.

w التطوير والتحسين المستمر والدائم بإتباع طرق منهجية 

قانونية حديثة تتلاءم مع ظروف المرحلة الحالية.

خصوصيتهم  وحماية  العملاء  مصالح  على  المحافظة   w

معلوماتهم. وسرية 

w العمل بروح الفريق الواحد

شركة بيوع للمحاماة والاستشارات القانونية / مــنــذ 82010



S Our Goals & Values
Our work is based on full commitment and practical 
application of a set of goals and values, which is in line 
with the vision of the Kingdom of Saudi Arabia 2030, the 
most important of which are:
w Contribute to providing the best legal and Sharia services 
that suit all segments of society and commercial entities.
w Develop a high-level and high-potential legal team that 
serves legal issues and matters locally and internationally.
w Contribute to consolidating a clear legal concept of foreign 
and local investment, finding alternatives and appropriate 
opportunities, enriching consulting work, and assisting clients.
w Exert every effort to lay the foundations of the legal 
profession and educate the community about the importance 
of protecting the rights of individuals and groups guaranteed 
to them by Sharia and law by providing distinguished Sharia 
and legal services and works according to the best global and 
international standards.
w Integrity and transparency in all work procedures and steps, 
and with all our clients.
w Maintaining standards of quality and excellence in various 
legal services, and providing the best legal solutions for 
different sectors and a wide range of beneficiaries.
w Continuous and permanent development and improvement 
by following modern legal methodologies that are compatible 
with the circumstances of the current phase.
w Preserve the interests of clients and protect their privacy 
and confidentiality of their information.
w Teamwork.
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S خدماتنا
     القانونيّّة

نقدّّم مجموعة متكاملة من الخدمات 

القانونيّّة لعملائنا تحقق نجاحهم 

وتلبي حاجاتهم، وفق الآتي:
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S Our Legal
     Services
We provide a full range of legal 

services to our clients that 

achieve their success and meet 

their needs, according to the 

following:
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ـــع  ـــي جمي ـــا ف ـــل عملائه ـــركة تمثي ـــى الش ـــي: تتول ـــع والــــتــــــقــــاضـــــ الـــتـــرافــ
إجـــراءات التقاضـــي وفـــي كافـــة أنـــواع القضايـــا لـــدى المحاكـــم بجمــــــيـــــــع درجـــاتـــــها 
وأمــــــام اللـــجـــــــان القضائيـــة وشـــبة القضائيـــة داخـــل المملكـــة وخارجهـــا، بالإضــــــافة 
ـــل  ـــة وتحصي ـــذ الأحـــكام القضائي ـــة بتنفي ـــات الــمــتــعــلــقــ ـــة الـــخــــدمـــ ـــر كاف ـــى توفي إل

الدــيـون ــلـدى الغــيـر

ـــرارات  ـــذ الأحـــكام والق تنفيـــذ الأحـــكام والقـــرارات القضائيـــة: يعـــد تنفي
ـــي  ـــة الت ـــال الجليل ـــن الأعم ـــة م ـــة والشـــبه قضائي ـــن الجهـــات القضائي ـــة الصـــادرة م القضائي
يتـــوق لهـــا أصحـــاب المنشـــآت ورجـــال الأعمـــال لمـــا فيـــه مـــن اســـترداد لحقوقهـــم أو حمايـــة 
ــر علـــى كيفيـــة  ــا اطلاع كبيـ ــاة لهـ ــة، وحيـــث إن شـــركة بيـــوع للمحامـ لمكانتهـــم القانونيـ
ـــذ  ـــة لتنفي ـــراءات اللازم ـــة الإج ـــا بكاف ـــا، ومعرفته ـــوق لأصحابه ـــال الحق ـــذ وايص ـــير التنفي س
الأحـــكام النهائيـــة الصـــادرة مـــن مختلـــف الجهـــات القضائيـــة، تقـــوم الشـــركة بتنفيـــذ 
ـــر  ـــة التدابي ـــاذ كاف ـــك اتخ ـــي، كذل ـــي أو الدول ـــد الإقليم ـــى الصعي ـــواء عل ـــم س ـــكام التحكي أح
الوقائيـــة والتـــي تمكنهـــا مـــن اســـتعادة الحقـــوق كالمنـــع مـــن الســـفر والحجـــز علـــى الأمـــوال 

والأــشـخاص أو الممتــلـكات

الاستشـــارات القانونيـــة والشـــرعية: تقـــدم شـــركة بيـــوع للمحامـــاة 
ــة  ــآت الحكوميـ ــة للمنشـ ــرعية المتخصصـ ــة والشـ ــارات القانونيـ ــول والاستشـ ــل الحلـ أفضـ
والقطـــاع الخـــاص والأفـــراد فـــي مجـــالات القانـــون الإداري والتجـــاري والجنائـــي والعمالـــي 
ـــات،  ـــود، والاتفاقي ـــة العق ـــداد ومراجع ـــى إع ـــة ال ـــة، بالإضاف ـــي المملك ـــة ف ـــن أنظم ـــا م وغيره

ومذــكـرات التفاــهـم وغيرــهـا

↓

↑

↕
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Litigation and Pleading: The law firm represents its clients in all 
litigation procedures in all types of cases before courts of all degrees and before 
judicial and quasi-judicial committees inside and outside the Kingdom of Saudi Arabia. 
In addition to providing, all services related to the implementation of judicial rulings 
and the collection of debts. 

Execution of Judgments and Judicial Decisions: 
the execution of judicial rulings and judgments issued by judicial and quasi-judicial 
authorities is one of the important concerns that businessmen care for the restoration 
of their rights or the protection of their legal status. BUYA Law Firm has a great 
knowledge of the implementation process and the delivery of rights to their owners, 
and all the necessary procedures for the implementation of the final rulings issued by 
the various judicial authorities, as well as the execution of arbitration provisions at the 
regional or international levels. Our law firm takes all preventive measures, such as a 
travel ban and seizure of money, people, or property, that enable the clients to restore 
their rights. 

Legal and Sharia Consultations: BUYA Law Firm provides the 
best legal and Sharia solutions and specialized consultations to the government, the 
private sector, and individuals in administrative, commercial, criminal, and labor law 
and other regulations and laws in the Kingdom of Saudi Arabia. In addition to preparing 
and reviewing contracts, agreements, memoranda of understanding, and others.

↓

↑

↕
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الخدمـــات القانونيـــة للشـــركات: تقـــدم شـــركة بيـــوع للمحامـــاة المشـــورة 
للشـــركات المحليـــة والدوليـــة بشـــأن مجموعـــة كاملـــة مـــن الخدمـــات القانونيـــة بمـــا فـــي ذلـــك 
عمليـــات الدمـــج والاســـتحواذ، وإعـــادة التنظيـــم وإعـــادة الهيكلـــة، والمشـــاريع المشـــتركة، 
واتفاقيـــات المســـاهمين، وحكومـــة الشـــركات، والامتثـــال، والسياســـات الداخليـــة، كذلـــك 
ــات  ــة والعلامـ ــوكالات التجاريـ ــركات والـ ــجيل الشـ ــة لتسـ ــراءات اللازمـ ــة الإجـ ــة كافـ متابعـ
التجاريـــة والتمثيـــل أمـــام الجهـــات الرســـمية التجاريـــة والتفـــاوض نيابـــة عـــن عملائنـــا، 
بالإضافـــة إلـــى معالجـــة كافـــة الأمـــور المتعلقـــة بحوكمـــة الشـــركات وقضايـــا الإفلاس 
ـــداداً  ـــداد ســـجلها إع ـــة لإع ـــة كافي ـــرة قانوني ـــب خب ـــك يتطل ـــث أن ذل ـــة الشـــركات حي وتصفي
ـــل  ـــك بتســـجيل الشـــركات وإتمـــام كافـــة الإجـــراءات القانونيـــة المتعلقـــة بهـــا، ب ـــياً وذل قانون
ويقـــدم للمنشـــآت خدمـــة فريـــدة مـــن نوعهـــا مهمـــة فـــي ذاتهـــا وهـــي حمايـــة علامتهـــا 
ـــة  ـــوق الملكي ـــظ الحق ـــا، فحف ـــا ومرتاديه ـــدى عملائه ـــة ل ـــدر ثق ـــر مص ـــي تعتب ـــة والت التجاري
الفكريـــة ســـواًءً الصناعـــي أو الأدبـــي مـــن أولـــى الحقـــوق القانونيـــة التـــي يجـــب الحفـــاظ 
ـــاة باتخـــاذ  ـــوع للمحام ـــة، كمـــا تقـــوم شـــركة بي ـــات الفردي عليهـــا لاســـتقرار المنشـــآت والكيان
جميـــع الإجـــراءات اللازمـــة لمكافحـــة الغـــش التجـــاري، ومكافحـــة الإغـــراق والمنافســـة غيـــر 
ــع التراخيـــص النظاميـــة كتراخيـــص الاســـتثمار  ــة إلـــى اســـتخراج جميـ ــروعة، إضافـ المشـ
الأجنبـــي والاســـتثمار المشـــترك مـــن هيئـــة الاســـتثمار، وذلـــك حســـب نشـــاط المنشـــأة مثـــل 
ـــوكالات  ـــود ال ـــجيل عق ـــك تس ـــة، وكذل ـــة والبلدي ـــة والتجاري ـــة والإعلامي ـــص الصناعي التراخي
ــارة  ــوزارة التجـ ــة بـ ــوكالات التجاريـ ــاري فـــي ســـجل الـ ــاز التجـ ــع، والامتيـ ــة والتوزيـ التجاريـ
ـــا فـــي تقديـــم المشـــورة فـــي بيـــع أو شـــراء الشـــركات، 

ًضً
والصناعـــة، يتخصـــص فريقنـــا أي

وصياــغـة العــقـود، إــلـى جاــنـب ترتيــبـات التوزــيـع والامتــيـاز

ــة  ــركات الأجنبيـ ــيس الشـ ــي تأسـ ــص فـ ــا متخصـ ــت�ثمار الأجنبـــي: فريقنـ الاسـ
 MISA ومشـــاريعها فـــي المملكـــة العربيـــة الســـعودية. لدينـــا معرفـــة عميقـــة بلوائـــح
ـــات  ـــجيلات العلام ـــك تس ـــي ذل ـــا ف ـــات، بم ـــن الخدم ـــعة م ـــة واس ـــدم مجموع ـــا، ونق وعملياته

ضـات سـتثمار والمفاوــ قـات الاــ يـة وصفــ التجارــ

→

↖
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Commercial Legal Services: BUYA Law Firm advises local 
and international companies on a full range of legal services, including mergers 
and acquisitions, reorganizations and restructurings, joint ventures, shareholder 
agreements, corporate governance, compliance, and internal policies. Also, follow up 
on all necessary procedures for the registration of companies, commercial agencies, 
and trademarks, representation before official authorities and commercial entities, 
and negotiation on behalf of our clients. As well as, corporate restructuring, including 
formation and dissolving of entities, mergers, and acquisitions, and addressing 
all matters related to corporate governance, bankruptcy issues, and liquidation of 
companies. This requires sufficient legal expertise to prepare the company›s register 
and complete all the related legal procedures. We offer facilities an important and 
unique service, which is to protect their brand which is the source of trust for their 
clients, keeping the industrial and literary intellectual property rights is one of the 
first legal rights that must be preserved for the stability of enterprises and individual 
entities. BUYA Law Firm provides all necessary measures to combat commercial 
fraud, anti-dumping, and unfair competition, in addition to everything related to 
the issuance of all needed licenses, such as licenses for foreign investment and joint 
investment from the Investment Authority, according to the activity of the facility, such 
as industrial, media, commercial and municipal licenses. Furthermore, the registration 
of commercial and distribution agency contracts, and commercial franchises in the 
register of commercial agencies at the Ministry of Commerce and Industry. Our 
team also specializes in advising on the sale or purchase of companies and drafting 
contracts. As well as distribution and franchising arrangements.

Foreign Investment:Our team specializes in establishing foreign 
companies and their projects in the Kingdom of Saudi Arabia. We have in-depth 
knowledge of MISA regulations and processes and offer a wide range of services, 
including trademark registrations, investment deals, and negotiations.

→

↖
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العقـــود: تعتبـــر العقـــود أهـــم الأوراق الثبوتيـــة التـــي تحتاجهـــا المنشـــآت فـــي 
توثيـــق تعاملاتهـــا مـــع الشـــركات والمؤسســـات الأخـــرى، أو فـــي توثيـــق العلاقـــة مـــع عمالهـــا 
ــن  ــية لتأميـ ــزة أساسـ ــآت وركيـ ــدى المنشـ ــان لـ ــدر أمـ ــود مصـ ــت العقـ ــا، وأصبحـ وموظفيهـ
ـــراً  ـــات، ونظ ـــات والالتزام ـــوق والواجب ـــن الحق ـــا م ـــا عليه ـــا وم ـــا له ـــة م ـــي معرف ـــتقبلها  ف مس
لكثـــرة انتشـــار الدوافـــع التجاريـــة وتوســـع أفقهـــا فـــإن شـــركتنا تقـــدم للمنشـــآت الأمـــان 
الكامـــل فـــي حفـــظ حقوقهـــا مـــن ناحيـــة صياغـــة العقـــود وحمايتهـــا وتدقيقهـــا، وذلـــك 
مـــن خلال الخبـــرة والممارســـة العمليـــة الكافيـــة التـــي اكتســـبتها الشـــركة مـــن التعامـــل 
ـــى  ـــا تتول ـــة، كم ـــة أو العالمي ـــة أو الإقليمي ـــرى ســـواًءً المحلي ـــع  الشـــركات والمؤسســـات الكب م
الشـــركة إعـــداد كافـــة أنـــواع العقـــود وصياغتهـــا ســـواء المدنيـــة أو التجاريـــة أو الإداريـــة 
ـــة  ـــاوض نياب ـــي التف ـــة ف ـــارة عالي ـــركة مه ـــك الش ـــا تمتل ـــا، كم ـــاولات ومراجعته ـــود المق وعق
عـــن الغيـــر فـــي العقـــود، ووضـــع الحلـــول والمقترحـــات للمنشـــآت لـــدى إبرامهـــا للعقـــود، 
ـــداد  ـــة إع ـــدم خدم ـــا نق ـــة، كم ـــة القانوني ـــن الناحي ـــود م ـــذ العق ـــة تنفي ـــى متابع ـــة إل بالإضاف
ـــاب  ـــاءة الخط ـــن كف ـــا يضم ـــوب مم ـــن العي ـــة م ـــة خالي ـــة صحيح ـــة بطريق ـــات القانوني الخطاب

وصــحـة الإــعـداد

حوكمـــة الشـــركات: شـــركة بيـــوع للمحامـــاة متخصصـــون وبمســـتوى رفيـــع فـــي 
ـــن  ـــة. متخصصي ـــة للمهن ـــر الدولي ـــع المعايي ـــق م ـــا يتواف ـــارية وبم ـــا الاستش ـــم خدماتن تقدي
فـــي خدمـــات حوكمـــة الشـــركات والاستشـــارات القانونيـــة ووضـــع الخطـــط لإنشـــاء وتأســـيس 

هــا. عــادة هيكلتـ يــة وإـ الإدارات القانونـ

التركات والوصايـــا والأوقـــاف: تتولـــى الشـــركة تقســـيم التـــركات، وصياغـــة 
ـــات  ـــراث والكيان ـــا المي ـــق بقضاي ـــا يتعل ـــول، وكل م ـــاف والأص ـــا، وإدارة الأوق ـــذ الوصاي وتنفي

يــة العائلـ

خدمـــات التوثيـــق: تقـــوم الشـــركة بتقديـــم خدمـــات التوثيـــق وذلـــك بنـــاًءً علـــى 
ـــوم  ـــث نق ـــدل، حي ـــن وزارة الع ـــادر م ـــخ 1438/04/06هــــ الص ـــم 38/366 وتاري ـــص رق الترخي
ــه،  ــن وفكـ ــق الرهـ ــارات، وتوثيـ ــراغ العقـ ــع وإفـ ــق بيـ ــخها، وتوثيـ ــوكالات وفسـ ــدار الـ بإصـ
ـــا،  ـــازل عنه ـــة والتن ـــرارات المالي ـــق الإق ـــل، وتوثي ـــق التعدي ـــركات وملاح ـــود الش ـــق عق وتوثي

وتوثــيـق إــقـرار الكفاــلـة الحضورــيـة والغرامــيـة وفكــهـا

خدمـــات التحكيـــم: توفيـــر الطـــرق البديلـــة عـــن القضـــاء لحـــل الـــخلاف وتســـوية 
ـــك  ـــي ذل ـــخرين ف ـــم، مس ـــح والتحكي ـــاطة والصل ـــة كالوس ـــائل البديل ـــق الوس ـــن طري ـــزاع ع الن

كاــفـة إمكانــيـات فرــيـق العــمـل


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Contracts: Contracts are the most important documents needed by 
establishments in documenting their dealings with other companies and institutions, 
or in documenting relationships with their workers and employees. Contracts have 
become a source of safety for establishments and a key pillar for securing their future 
in knowing their rights, duties, and obligations. Due to the widespread commercial 
motives and the expansion of their horizons, our law firm provides the establishments 
with complete safety in preserving their rights in terms of drafting, protecting, and 
auditing contracts, through the sufficient practical experience that our law firm gained 
from dealing with large companies and institutions, whether local, regional, or global. 
The law firm also undertakes the preparation, drafting, and review of all types of 
contracts, whether civil, commercial, administrative, or contracting contracts. The 
law firm has a high skill in negotiating contracts on behalf of others, and developing 
solutions and proposals for enterprises when concluding contracts, in addition to 
following up on the implementation of contracts from a legal point of view. As well as, 
the law firm provides the service of preparing correct and flawless legal letters, which 
ensures the efficiency of the letter and its validity.

Corporate Governance: BUYA Law Firm specializes in providing high-
level advisory services according to international standards of the profession. We 
specialize in corporate governance services, legal consultations, and developing plans 
to establish and restructure legal departments.

Inheritance, Commandments, & Endowments: BUYA 
Law Firm handles the division of inheritances, the formulation, and implementation 
of wills, the management of endowments and assets, and everything related to issues 
of inheritance and family entities.

Legal Documentation Services: BUYA Law Firm provides notary 
services based on license No. 38/366 dated 1438/04/06 AH issued by the Ministry of 
Justice. We are issuing and dissolving power of attorney, documenting the sale and 
emptying the real estate, documenting and dismantling the mortgage, documenting 
corporate contracts and amending annexes, documenting and waiving financial 
statements, and documenting and dismantling the declaration of the bail.

Arbitration Services: providing alternative methods to the judiciary to 
resolve disputes and settle conflicts through alternative dispute resolution methods 
such as mediation, conciliation, and arbitration, harnessing all the capabilities of the 
work team. 
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S شركاء النجاح

S فريقنا

ـــراكات  ـــاء ش ـــعى لبن ـــاح ونس ـــي النج ـــركائنا ف ـــم ش ـــن نعتبره ـــرام والذي ـــا الك ـــة عملائن ـــعد بخدم نس
اســـتراتيجية طويلـــة الأمـــد معهـــم مـــن خلال توفيـــر رعايـــة وتمثيـــل قانونـــي متميـــز لهـــم، إننـــا 

نعــتـز بخدــمـة مجموــعـة كبــيـرة ــمـن الــعـملاء ــفـي قطاــعـات ومــجـالات مختلــفـة وــمـن أبرزــهـم:

ـــن  ـــارين القانوني ـــن والمستش ـــل المحامي ـــن أفض ـــة م ـــن نخب ـــون م ـــا المك ـــل لدين ـــق العم ـــر بفري نفتخ
ــى  ــة الـ ــة، بالإضافـ ــالات القانونيـ ــي مختلـــف المجـ ــة فـ ــرات الطويلـ ــة والخبـ ــؤهلات العلميـ ذوي المـ

المــهـارات المتنوــعـة والمــشـهود لــهـم بالكــفـاءة والأماــنـة والتــمـرس ــفـي العــمـل القانوــنـي

بنك الرياض 

المستقبل  شركة 
للتقسيط      

هنغرستيشين

شركة الجودة للأعمال 
المحدودة  الخشبية 

شركة الفنار 

شركة أنظمة البيئة 
والمقاولات للتجارة 

شركة الفلاح المحدودة 
للمقاولات

أيادك الطبيّّة

مستشفيات  مجموعة 
السعودي الألماني

صفوة جروب لتأجير 
السيارات     

شركة متاجر للتمويل

شركة بوابة الإعمار 
والمقاولات للتجارة 
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S Success Partners

S Our Team

Riyad Bank

Future Installment 
Company.

Hunger Station

Al Jawdah For Wood 
Works Co. LTD

Alfanar Company

Environment Systems 
Trading & Contracting 
Co.

Al-Falah 
Contracting Co. 

Saudi German 
Hospitals Group

Safwa Car Rental 
Services

Manager Finance 
Company. 

Al Emar Gate 
Contracting Co.

Ayadic Medical

We are pleased to serve our valued clients, whom we consider our suc-cess partners, and we 
seek to build long-term strategic partnerships with them by providing them with outstanding 
legal care and representation. We are proud to serve a wide range of clients in different sectors 
and fields, the most important of which are:

We are proud of our team consisting of an elite group of the best lawyers and legal advisors 
with high academic qualifications and long experience in various legal fields. In addition to 
diverse skills, known for their compe-tence, honesty, and practice in legal work.
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الــمــمــلــكـة العربـيـة الـســعـوديــة، الرياض، حي الصحافة، طريق أنس أبن مالك، المركز الذهبي، الدور 2، مكتب رقم 217
Kingdom of Saudi Arabia, Riyadh, As Sahafah Dist. Anas Ibn Malik St. Golden Center, 2th Floor, Office No. 217

� 0530606089 Unified Phone Number 920004750 الــرقــم الــمــوحّّـــد

�  info@buya-lawfirm.com   �  www.buya-lawfirm.com

موقعنا عبــر
Goole Map 

موقعنا الإلكتروني
Our Website

�


